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Geacht college,
In uw brief van 6 april 2020 verzoekt u onze gemeente om antwoord te geven op een 
aantal vragen betreffende kernenergie als onderdeel van de lange termijn energiemix. 
In deze brief gaan wij in op de door u gestelde vragen. Daarbij baseren wij ons mede 
op datgene wat daarover is opgenomen in ons eindconcept RES 1.0, zoals die op 15 
april jongstleden in het Stakeholderoverleg RES van de regio Foodvalley is 
vastgesteld. In de komende weken en maanden zal dit document in onze 
gemeenteraden besproken worden.

Onderstaand zijn de door u gestelde vragen en onze antwoorden weergegeven.
1. Is er binnen uw gemeente belangstelling om kernenergie onderdeel te maken van 

de landelijke lange termijn energiemix?

In de RES 1.0 hebben wij kernenergie, samen met een flink aantal andere 
technieken, benoemd als mogelijke techniek die op termijn bij kan dragen aan de 
energievoorziening in de regio Foodvalley. Nader onderzoek naar de mogelijke 
bijdrage van (kleinschalige) kernenergie kan waardevol zijn. Daarom hebben wij bij 
het aanbieden van de concept-RES het Rijk opgeroepen hier op korte termijn 
initiatief in te nemen.

2. Is er in uw gemeente belangstelling om kernenergie onderdeel te maken van de 
lange termijn energiemix op het grondgebied van uw eigen gemeente?

Het energiebeleid van de gemeente Barneveld is vastgelegd in de Energievisie 
2015 – 2020 en wordt herzien in de Energievisie 2021 - 2030. De Energievisie 2015 
– 2020 is door de gemeenteraad van Barneveld vastgesteld. Doelstelling van het 
beleid is om in 2050 energieneutraal te zijn. Kernenergie is in de Energievisie 2015 
- 2020 niet aangemerkt als potentiële energiebron op de lange termijn.

3. Zo ja, welke voorwaarden worden door uw gemeente aan die belangstelling voor 
kernenergie verbonden?

Het is in dit stadium nog te vroeg om daar een antwoord op te kunnen geven. 

Wij vertrouwen er op u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Met vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders,

W.Wieringa J.J. Luteijn
secretaris burgemeester


